

ADHESIVE FOR PAPER COATED BY UV

Technical Datasheet TDS		البيانات الفنية للمنتج	
Brand Name	Uv adhesive		اسم المنتج
Product	Adhesive for paper on non-porous surfaces (envelope's PE windows etc)	لصق الورق علي الاسطح الغير مسامية (لشباك الظرف البولوي ايثيلين الخ)	المنتج
Lab. Code	Uv adhesive		كود معمل



Applications	High quality adhesive ready for use specially developed for: - adhesion of UV treated paper labels. - adhesion of many types of paper on non-porous surfaces such as PP, PET and PVC. It can be used for adhering packing materials in food and pharmaceutical industries as well as print houses. It can also be used for gluing envelope's windows, tissue paper's box windows etc. Easily applied, suitable for manual use or application by labeling machines, or injection machines.		منتج فاخر جاهز الاستعمال المباشر دون إضافات. يستخدم في لصق كافة البطاقات الورقية المورنشة بالUV كما لصق الأسطح الورقية على الأسطح الغير مسامية مثل زجاجات أو ألواح ال (PET & PP & PVC). يستخدم للصق مواد التعبئة في صناعات الغذائية والأدوية و المطابع. كما يمكن استعماله في المطابع للصق شبك الظرف، شبك علبة المناديل الخ. سهل الاستخدام، و يمكن استعماله يدوياً أو بالماكينات لصق البطاقات السريعة، أو عن طريق ماكينات حقن الغراء الخاص.		الاستخدامات
	Base	Copolymer resin emulsion	كوبوليمرات راتينجات مستحلبة	الأساس	المواصفات
Color	White	ابيض	اللون		
Safety	Contains solvents	تحتوي على مواد طياره.	الأمان		

034707063 

11723 

728697904 

شارع الغازات الكيلو 23 طريق القاهره الاسكندريه الصحراوي مرغم .العامة

Technical Information	Before drying of the film		قبل جفاف الطبقة اللصق		معلومات فنية
	Solid Content	60±2%	المادة الصلبة		
	Viscosity	60 Sec. /F4	اللزوجة		
	pH	5.5-6	الرقم الهيدروجيني		
	Setting time	4-6 Min	زمن الجفاف		
	After drying of the film		بعد جفاف الطبقة اللصق		
	Appearance	Transparent	شفاف	المظهر	
Elasticity	Elastic	مرن	الليونة		
Shelf life & Storage	Valid for one year from production date if stored in its original tightly closed container in a dry place away from direct sunlight and excessive heat.		صالح لمدة عام من تاريخ الإنتاج المدون، شرط سلامة العبوة، وحفظها بعيدا عن حرارة وأشعة الشمس المباشرة بمكان جيد التهوية.		الصلاحية والتخزين

